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July 1, 2024 
 
Dear Parent or Guardian, 
 
We are pleased to inform you that Spring Hill Elementary will be participating in the Community 
Eligibility Provision (C.E.P.) program for the 2024-2025 School Year. What does this mean for you 
and your children attending the school(s) identified above? Great news for you and your students! All 
enrolled students of Spring Hill Elementary are eligible to receive a healthy breakfast and lunch at 
school at no charge to your household each day of the 2024-2025 school year. No further action is 
required of you. 
 
Your child(ren) will be able to participate in these meal programs without having to pay a fee or 
submit a meal application. If we can be of further assistance, please contact us at 
snadmin@asdk12.org or (907) 348-5142.  
 
Sincerely, 

 
Marci McGill 
Senior Director, Student Nutrition 
 
USDA Nondiscrimination Statement 
In accordance with federal civil rights law and U.S. Department of Agriculture (USDA) civil rights 
regulations and policies, this institution is prohibited from discriminating on the basis of race, (a(, h .33,h4u9( d)10.6 (o)-4.6 ()1.1 (e)3.d)10.6  )]TJ
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1 июля 2024 года 
 
Уважаемыe родители или опекуны, 
 
Мы рады сообщить вам, что в Spring Hill Elementary 2024-2025 учебном году вы будете 
участвовать в программе предоставления права на участие в сообществе (C.E.P.). Что это 
означает для вас и ваших детей, посещающих указанные выше школы? Отличная новость для 
вас и ваших учеников! Все зачисленные учащиеся Spring Hill Elementary имеют право 
получать полезные завтраки и обеды в школе бесплатно для своей семьи каждый день в 
течение 2024-2025 учебного года. От вас не требуется никаких дальнейших действий. 
Ваш ребенок (дети) сможет/ смогут участвовать в этих программах питания без 
необходимости вносить плату или подавать заявку на питание. Если мы можем оказать вам 
дополнительную помощь, пожалуйста, свяжитесь с нами по телефону snadmin@asdk12.org или 
(907) 348-

ⴀ



 

 

Matagaluega o Mea'ai a Tamaiti Ā'oga 
1307 Labar Street • Anchorage, AK 99515 • 907-348-5142 • www.asdk12.org/nutrition 

Iulai 1, 2024 
 
Mo Matua/Tausi Fanau, 
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